

15 August 2023

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

١٥ أغسطس ٢٠٢٣

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

عناية السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي

Re: Notification from SHUAA Capital psc

الموضوع: تنويه من شعاع كابيتال ش.م.ع

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ،،،

With respect to recent news reports regarding top shareholders exploring to sell stake at SHUAA Capital psc ("Company"), we wish to clarify that this matter is for the shareholders and that the Company has not received any official communications in this regard.

بالإشارة إلى التقارير الإخبارية الأخيرة بشأن تباحث شركاء رئيسيين لبيع حصص في شعاع كابيتال ش.م.ع ("الشركة")، نود التوضيح بأن هذا الأمر يرجع إلى الشركاء وأن الشركة لم تتلق أي مخاطبات رسمية في هذا الشأن.

We wish to inform you further to the resignation of Mr. Jassim Alseddiqi from the Company's Board of Directors that the Board shall, in due course, consider a replacement candidate whose identity will be disclosed once the decision is taken on the appointment.

كما نود التنويه أنه وتبعاً لإستقالة السيد/ جاسم الصديقي من عضوية مجلس إدارة الشركة سوف ينظر المجلس في مسألة تعيين عضو مجلس إدارة جديد ليشغل المنصب الشاغر في التوقيت الملائم، على أن يتم الإفصاح عن هويته عند إتخاذ المجلس القرار بشأن التعيين.

In the meantime, the current management team of the company continues with business as usual as per the strategy and direction previously communicated to the shareholders.

وفي هذا الوقت، تستمر إدارة الشركة بالعمل كالمعتاد وفق الاستراتيجية والتوجيهات التي سبق تقديمها للمساهمين.

Sincerely yours,

Bachir Nawar
Chief Legal and Compliance Officer



وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

بشير النوار
رئيس الدائرة القانونية والامتثال

SHUAA Capital p.s.c.

Head Office: The H Hotel Dubai, Office Tower, Level 15, Office No. 1502

P.O. Box: 31045, Dubai, United Arab Emirates

Tel: +971 (4) 330-3600, Fax: +971 (4) 330-3550

E-mail & Website: info@shuaa.com, www.shuaa.com

A financial investment company licensed and regulated by the U.A.E. Securities and Commodities Authority under registration number 703036. Commercial License No. 200219

شعاع كابيتال ش.م.ع.

المكتب الرئيسي: فندق "ذا إتش"، برج المكاتب، الطابق 15، مكتب رقم 1502

ص.ب: ٣١٠٤٥، دبي، الإمارات العربية المتحدة

هاتف: +971 (4) 330 3600، فاكس: +971 (4) 330 3550

البريد و الموقع الإلكتروني: info@shuaa.com, www.shuaa.com

شركة استثمار مالية مرخصة وخاضعة لرقابة هيئة الأوراق المالية و السلع

تحت رقم الترخيص ٧٠٣٠٣٦، رخصة تجارية رقم 200219